

100. (1) Le surintendant peut, sans délai, prendre le contrôle de l'actif d'une compagnie, s'il est convaincu que l'actif de cette compagnie est en danger de perdre sa valeur ou si, dans les circonstances, il est nécessaire de prendre le contrôle de l'actif de la compagnie pour protéger les intérêts des créanciers de la compagnie.

101. La même loi est modifiée par insertion, dans l'article 91, de ce qui suit :

« 91. Le surintendant peut, sans délai, prendre le contrôle de l'actif d'une compagnie, s'il est convaincu que l'actif de cette compagnie est en danger de perdre sa valeur ou si, dans les circonstances, il est nécessaire de prendre le contrôle de l'actif de la compagnie pour protéger les intérêts des créanciers de la compagnie. »

102. Le surintendant continue de ne pas être tenu de rendre compte de son administration à l'égard de la compagnie relativement à ses activités au Canada et à l'étranger, à moins qu'il ne soit autrement tenu de le faire.

103. La compagnie a le droit de payer une dette au Canada, due et exigible, ou de payer l'avis de surintendant, ou de payer une dette au Canada au titre et à mesure qu'elle devient due et exigible.

104. Le surintendant continue d'être tenu de rendre compte de son administration à l'égard de la compagnie, et de maintenir le contrôle de la compagnie, et de rendre compte de son administration à l'égard de la compagnie, et de maintenir le contrôle de la compagnie, et de rendre compte de son administration à l'égard de la compagnie.

105. (1) Le paragraphe 21(1) de la même loi est abrogé et remplacé par ce qui suit :

« 21. (1) Le surintendant doit faire rapport au ministre dans les cas où, compte tenu de toutes les circonstances, il est d'avis que :

106. (a) la compagnie n'est pas en mesure de payer ses dettes au Canada, dues et exigibles, ou de payer l'avis de surintendant, ou de payer une dette au Canada au titre et à mesure qu'elle devient due et exigible;

107. (b) la compagnie n'est pas en mesure de payer ses dettes au Canada, dues et exigibles, ou de payer l'avis de surintendant, ou de payer une dette au Canada au titre et à mesure qu'elle devient due et exigible;

108. (c) le surintendant est de l'avis que la compagnie n'est pas en mesure de payer ses dettes au Canada, dues et exigibles, ou de payer l'avis de surintendant, ou de payer une dette au Canada au titre et à mesure qu'elle devient due et exigible;

109. (d) le surintendant est de l'avis que la compagnie n'est pas en mesure de payer ses dettes au Canada, dues et exigibles, ou de payer l'avis de surintendant, ou de payer une dette au Canada au titre et à mesure qu'elle devient due et exigible;

110. (e) le surintendant est de l'avis que la compagnie n'est pas en mesure de payer ses dettes au Canada, dues et exigibles, ou de payer l'avis de surintendant, ou de payer une dette au Canada au titre et à mesure qu'elle devient due et exigible;

111. (f) le surintendant est de l'avis que la compagnie n'est pas en mesure de payer ses dettes au Canada, dues et exigibles, ou de payer l'avis de surintendant, ou de payer une dette au Canada au titre et à mesure qu'elle devient due et exigible;

112. (g) le surintendant est de l'avis que la compagnie n'est pas en mesure de payer ses dettes au Canada, dues et exigibles, ou de payer l'avis de surintendant, ou de payer une dette au Canada au titre et à mesure qu'elle devient due et exigible;

113. (1) Section 21(1) of the said Act is repealed and the following substituted therefor :

« 21. (1) The Superintendent shall report to the Minister in any case where, having regard to all the circumstances, the Superintendent is of the opinion that :

100. (1) The Superintendent may, without delay, take control of the assets of a company, if he is satisfied that the assets of the company are in jeopardy or if, in the circumstances, it is necessary to take control of the assets of the company to protect the interests of the creditors of the company.

101. The same law is modified by insertion, in section 91, of the following section :

« 91. The Superintendent may, without delay, take control of the assets of a company, if he is satisfied that the assets of the company are in jeopardy or if, in the circumstances, it is necessary to take control of the assets of the company to protect the interests of the creditors of the company. »

102. The Superintendent continues not to be required to render an account of his administration in respect of the company in relation to its activities in Canada and elsewhere, unless he is otherwise required to do so.

103. The company has the right to pay a debt in Canada, due and payable, or to pay the Superintendent's notice, or to pay a debt in Canada in respect and as the debt becomes due and payable.

104. The Superintendent continues to be required to render an account of his administration in respect of the company, and to maintain control of the company, and to render an account of his administration in respect of the company, and to maintain control of the company, and to render an account of his administration in respect of the company.

105. (1) Paragraph 21(1) of the same Act is repealed and replaced by the following :

« 21. (1) The Superintendent shall report to the Minister in any case where, having regard to all the circumstances, the Superintendent is of the opinion that :

106. (a) the company is unable to pay its debts in Canada, due and payable, or to pay the Superintendent's notice, or to pay a debt in Canada in respect and as the debt becomes due and payable;

107. (b) the company is unable to pay its debts in Canada, due and payable, or to pay the Superintendent's notice, or to pay a debt in Canada in respect and as the debt becomes due and payable;

108. (c) the Superintendent is of the opinion that the company is unable to pay its debts in Canada, due and payable, or to pay the Superintendent's notice, or to pay a debt in Canada in respect and as the debt becomes due and payable;

109. (d) the Superintendent is of the opinion that the company is unable to pay its debts in Canada, due and payable, or to pay the Superintendent's notice, or to pay a debt in Canada in respect and as the debt becomes due and payable;

110. (e) the Superintendent is of the opinion that the company is unable to pay its debts in Canada, due and payable, or to pay the Superintendent's notice, or to pay a debt in Canada in respect and as the debt becomes due and payable;

111. (f) the Superintendent is of the opinion that the company is unable to pay its debts in Canada, due and payable, or to pay the Superintendent's notice, or to pay a debt in Canada in respect and as the debt becomes due and payable;

112. (g) the Superintendent is of the opinion that the company is unable to pay its debts in Canada, due and payable, or to pay the Superintendent's notice, or to pay a debt in Canada in respect and as the debt becomes due and payable;

113. (1) Section 21(1) of the said Act is repealed and the following substituted therefor :

« 21. (1) The Superintendent shall report to the Minister in any case where, having regard to all the circumstances, the Superintendent is of the opinion that :